
 

 

 

 

Beslutningsreferat af møde i afdelingsbestyrelsen den 10. 01. 2018. 

 

Tilstede: 

Mette Rasmussen (MR) 

Jytte Forslund (JF) 

Kaj Jensen (KJ) 
Christian Franks (CF) 
Gunbritt Gammelgaard (GG) 

Morten Lauritsen (ML) 

 

Afbud:  

Helle Jensen (HJ) 
Lisa Rasmussen (LR) 
Jens Rudolph (JR) 

 

Jf. 

 

Dagsordenen udsendt den 

3. januar 2019 

 

 

Følgende er blevet besluttet/orienteret 

1. 
Godkendelse af referat fra den 
13. 12. 2018 

 
Referatet godkendt. 
 

2. 
Orientering fra formanden 
 

 
Velkommen og godt nytår. 
 
Møde afholdt med organisationsformand Bent Jakobsen 
ang. den nye ghetto liste og hvilke initiativer org. og Kolding 
kommune vil sætte i gang.  
Der kan søges dispensation så nedrivningsdelen bliver 
mindre. 
Der vil blive afholdt kurser bl.a. ”Ny i 
bestyrelsen,”  ”Hjemmesiden” og ”økonomi” 
 
Nytårs skader: Stjernekastere smidt i postkasse, en 
afbrændt miljøgård, heldigvis er vores selvrisiko faldet. 
 
Nytårskur for gårdfolk d. 22. feb. kl. 18. 
 
Ny aftale med Lars fra UNO legepladser mandag d. 11. feb. 
kl. 9.  
 

3. 
Orientering fra 
Lokalinspektøren 
 

 
Fraværende. 

4. 
Fastelavn 
 

 
Fastelavn: 3. marts. 
Hvad gør vi i år?? 
MR bestiller frugt, fastelavnsboller 
LR og JF tjekke at alt er der til div. 
CF undersøger musik: intet hørt 
MR: muligvis en der kan komme og spille trommer. 

5. 
Blot til orientering 

 

REFERAT AF AFDELINGSBESTYRELSESMØDE I AFDELING 101-0 



 

 

 

 

 Intet at bemærke.  

6. 
Bordet rundt 

 
JF: Facaden på Pinjeblokken falder af i store stykker, 
hvornår bliver det lavet? 
Vinduerne er stadig fyldt med kalkpletter, hvornår bliver det 
lavet? 
Hvornår bliver bilen uden nummerplader på cypresvej 
fjernet?? 
 
KJ: Hvor langt er de med skilte med numre til husgavlene? 
Hvornår bliver traileren på Cedervej fjernet? 
Et ønske om en fodgænger overgang på Cypresvej. 
 

6. 
Næste møde 
 

 
Torsdag d. 21. feb. kl. 17.30 i DGG.  

Ref.: Mette/ Morten 
  

Såfremt, der er nogle kommentar eller spørgsmål til indkaldelse til BM eller referat, 
bedes henvendelse foretaget til formanden og ikke til de andre bestyrelsesmedlem-
mer eller andre, som har deltaget i mødet. 


